
Jaarverslag bestuur Olympia 2024  

Samenstelling van het bestuur op 01-01-2024: 

Voorzitter a.i.  : Adrie Verhage 
Secretaris  : Linda de Vries 
Penningmeester : Adinda Strijker 
2e penningmeester : Marjoleine Kruizinga 
Notulist  : Jedidja Kappers 
P.R.   : Kimberly van Slochteren 
Algemeen lid  : vakant 

Het bestuur heeft heel veel zaken in 2024 besproken in 11 bestuursvergaderingen. Naast de 
AB-vergaderingen zijn er commissievergaderingen geweest. Op 17  april was de JAL.  

We zetten de belangrijkste aandachtspunten hieronder in dit overzicht. 

Bestuur 
Rudolf ten Buur wordt benoemd tot bestuurslid. Hij neemt ook de taak van coördinator 
vervanging leiding op zich. In de loop van dit jaar komen Bianca Doldersum en Michel 
Boertien het bestuur versterken. Op de JAL van 2025 zullen zij officieel benoemd worden. 
Jedidja Kappers neemt enkele taken over van de secretaris. 

Contributie 
Bij de jaarrekening over 2023 blijkt dat we met een steeds groter tekort te maken hebben. In 
het najaar gaan we bekijken hoe we dit oplossen. Gedeeltelijk door het verhogen van de eigen 
bijdrage voor de wedstrijden en door een contributieverhoging. 

Technische leiding 
Er is onderzocht of het mogelijk is om de lestijden van de 6 – 9 jarigen te verlengen van 45 
minuten naar 60 minuten. Per september is dit doorgevoerd.  
Drie leden hebben de fundamentfase van de leiderscursus afgerond en worden nu ook ingezet 
bij het lesgeven. Eén lid is begonnen met de leiderscursus. 
In het najaar is een bijscholing gevolgd voor EHBSO en sportief coachen. Er wordt gezocht 
naar een vervolg. 
Bij het Sportakkoord is subsidie aangevraagd voor het dansoptreden in de Tamboer en voor de 
juniorassistentencursus. Beide verzoeken zijn goedgekeurd.  
Op de gecombineerde vergadering wordt afgesproken om in 2026 een uitvoering te geven 

Wedstrijdcommissie 
Om bestuur en leiding te ontlasten willen we graag een wedstrijdcommissie instellen. Een 
taakomschrijving is gemaakt, maar we hebben nog geen commissieleden. Annemieke Knol 
heeft al wel meegedraaid in de organisatie van de onderlinge wedstrijden. Er is een begin. 



Veilig Sport Klimaat 
Dit project is afgerond en werd op de JAL gepresenteerd. Hester Kaal is benoemd tot 
vertrouwenscontactpersoon. Alle kaderleden hebben een VOG. 

Jury 
Hoewel er is dit jaar 4 nieuwe juryleden hun diploma hebben behaald ,hebben we toch ook  te 
maken met een tekort aan juryleden. Het blijkt dat de cursus erg moeilijk is, waardoor mensen 
afhaken.  
Leveren we niet voldoende juryleden voor een wedstrijd, dan moeten we leden mee laten 
doen buiten mededinging en moet er bovendien een boete worden betaald. Het bestuur heeft 
besloten om in het geval dat we juryleden van buiten de vereniging aan moeten trekken een 
vergoeding te gaan betalen. In dit jaar is dat nog niet voorgekomen, maar we voorzien dat dit 
in de toekomst wel gaat gebeuren. Hoe we deze extra kosten gaan betalen wordt onderzocht. 
Rudolf gaat de TH3 cursus doen. 

Kleding 
Onze wedstrijdleden turnen dames willen graag een nieuw modern turnpakje. Het bestuur is 
het daarmee eens, het huidige pakje is niet meer te leveren. De kledingcommissie wordt 
gevraagd met een voorstel te komen. Inge van der Goes komt de commissie versterken. 
Hoewel de kledingcommissie voortvarend aan de slag gaat, duurt het erg lang voor er een 
proefpakje wordt geleverd, dat ook nog niet aan onze eisen voldoet. Wordt vervolgd in 2025. 

Nieuwsbrief en website 
Mariska van Oenen heeft zich aangemeld om de nieuwsbrief te gaan verzorgen. Daar zijn we 
erg blij mee. Ook wil ze de website gaan beheren en haar man is bereid de technische kant 
van de website te verzorgen en te sponsoren! Per 1 augustus stappen we over naar zijn bedrijf. 

Grote Club Actie   
In september worden er veel loten verkocht door onze leden. Het gevolg: een recordopbrengst 
van €6866,40  
Dank aan iedereen die zich hiervoor heeft ingezet. 

Rabo Clubsupport 
Leden van de Rabobank kunnen hun stem uitbrengen. 
Op een feestelijke bijeenkomst in Emmen krijgen we een cheque overhandigd van €1060,72 

Openbare lessen 
Van 27 t/m 31 mei. Gezien de goede opkomst wordt dit erg gewaardeerd. 

Nijntje 
Het Nijntje beweegdiploma bestaat 10 jaar. Ook wij hebben het Nijntje keurmerk. 
Trudy Dijkstra werkt al vanaf het begin aan dit beweegdiploma mee en is ook één van de 
ontwikkelaars.  
Op 27 oktober werd zij daarom in het zonnetje gezet en ontving een erespeld van de KNGU. 



JAL 
Op 17 april . Er was weer een mooie opkomst. 
Linda de Vries stopt nu echt als secretaris. We zijn heel blij dat ze nog een jaar is doorgegaan 
en dat ze voorlopig nog als postadres blijft fungeren. 

We hadden dit jaar 7 jubilarissen: 
Leden 
Tamara Zanting     25 jaar lid   

Maartje van der Haar-Riezebos  40 jaar lid   

Geeske Boertien- Knegt    40 jaar lid   

Hennie Giethoorn-  Benjamins    80 jaar lid      

Leiding: 
Lonneke Verhage  25 jaar lid    

Ster lid zilver: 
Grietje van den Hof  15 jaar dans leiding 
Jolien Boer   15 jaar dansleiding ( inval) 

Zonnetje:      Linda de Vries 


